
Учешће министра Дачића на седници Комитета за спољне послове ЕП
уторак, 02. децембар 2014.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица Дачић
говорио је данас на седници Комитета за спољне послове у Европском парламенту у
Бриселу.  

У обраћању европским парламентарцима, шеф српске дипломатије изложио је
спољнополитичке приоритете Србије, међу којима се издваја чланство у ЕУ. Министар
Дачић говорио је о извештају Европске комисије о напретку Србије, спремности и
одлучности да се наставе започете реформе и испуне сви постављени циљеви у процесу
евроинтеграција, као и о значају што ранијег отварања једног од 35 преговарачких
поглавља.

Оцењујући данашње заседање Комитета за спољне послове ЕП као веома успешно,
министар Дачић је истакао да је земљама Западног Балкана јасно дата подршка на путу
ка Европској унији. „За нас је битно да та тема не испадне из фокуса и да Европски
парламент подржава проширење ЕУ на Западни Балкан", рекао је Дачић, додајући да
свака земља Западног Балкана има своје специфичности и треба да буде вреднована на
основу тога колико је испунила од онога што се од ње очекује.

На заседању, којем су присуствовали и шефови дипломатија земаља Западног Балкана,
министар Дачић још једном је нагласио да је наступајуће председавање ОЕБС-у један од
најважнијих спољнополитичких задатака који је Србија до сада имала у једној
међународној организацији.

У расправи о Западном Балкану, шеф српске дипломатије рекао је да је сагласан са
ставом да политика Војислава Шешеља треба да буде осуђена, али да не треба осуђивати
Србију. „Србија се променила. Данас није иста као кад је Шешељ отишао у Хаг", рекао је
министар, додавши да сви проблеми треба да буду билатерално решавани.

На маргинама данашњег заседања у Бриселу, министар Дачић имао је билатералне
сусрете са председавајућим Комитету за спољне послове ЕП Елмаром Броком и
председавајућим групи „Пријатеља Србије" Виктором Боштинаруом.
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